



CPTTM 學習證申請表格 CPTTM Learner Card Application Form

交回填妥表格時，申請人須並出示身份證明文件正本(或由代申請人連同身份證明文件副本遞交)。申請CPTTM學習證須經澳門生產力暨科技轉移中心(CPTTM)批准方為核實。本中心會在現場為申請人拍攝照片(申請人也可選擇提供1.5"彩色證件近照一張)。

The application is subject to approval by CPTTM upon receipt of the completed application form and presentation of original Identity Document for verification (or an authorized person with a copy of the Identity Document of the applicant). A photo of the applicant will be taken on site (or the applicant can choose to submit a recent 1.5" color passport photo).

Name*: (Mr. 先生/Ms. 女士) _____
(English in BLOCK LETTERS) (Last Name) (Given Name)

(中文姓名，正楷) (姓) (名)

Mobile Tel*: _____ E-mail*: _____
手提電話 電子郵箱

CPTTM USE ONLY	
Student No.:	
Photo: _____ By webcam _____ By student	
Received by (RC):	Date
Checked by (HO):	Date

Pickup Location*: () Head Office 總辦事處 () House of Apparel Technology 成衣技術匯點 () CyberLab 數碼匯點
領取地點

Macao.B.I.R.: _____ Other ID Document: _____ No.: _____
澳門居民身份證編號 其他證件 (Please specify 請列明) 編號

Date of Birth: _____
出生日期 (yyyy/mm/dd 年/月/日)

Correspondence Address: _____
通訊地址

Please read and sign the "Notes for Application" on the back of the page. Thank you.

請閱讀及簽署背頁的「申請須知」，謝謝合作。



CPTTM 學習證申請收據 CPTTM Learner Card Application Receipt

Learner Card No. 學習證編號: _____
Name of Applicant 申請人姓名: _____
Date of Issue 發出日期: _____

This is to confirm the receipt of CPTTM Learner Card Application Form from the above applicant. CPTTM will process the application and notify the applicant within one month from the date of issue. The applicant should present this receipt for Card pickup.

茲收到上述申請人的CPTTM學習證申請表格，CPTTM將會跟進有關申請，並會在1個月內通知申請人。領取學習證時，申請人應出示此收據。

Pickup at*: () Head Office 總辦事處 () House of Apparel Technology 成衣技術匯點 () CyberLab 數碼匯點
領取地點

Received by (RC): _____ (HO / HAT / CL)
處理人 (Print Name 正楷)



CPTTM 學習證申請表格
CPTTM Learner Card Application Form

TR/103

Notes for Application 申請須知

1. The applicant must meet the eligibility criteria for initial and renewal application specified by CPTTM.
申請人須符合CPTTM所定下的首次申請及續期資格條件。
2. CPTTM Learner Card is an important proof of identity and should be kept with good care.
CPTTM 學習證用以證明閣下的學員身份，學員須小心保管。
3. CPTTM Learner Card is not transferable.
學習證不得轉讓予其他人使用。
4. Processing fee is waived for initial issuance or renewal issuance; MOP50.00 will be charged for replacement of lost card.
學習證首次或續期發出費用全免；若學員遺失學習證，須繳付MOP50.00補領費用。
5. In the event that the CPTTM Learner Card is reported lost and then found, student should immediately return it to CPTTM for cancellation.
若學員報失後尋回舊證，須盡快將舊證交還CPTTM。
6. CPTTM reserves the right to decline any initial, renewal or replacement application.
CPTTM 保留不接受初次、續期或補領申請的權利。
7. CPTTM reserves the final decision on the usage of this Card, and the right to modify the privileges under this Card without any prior notice.
CPTTM 保留使用此證的最終決定權，並隨時修改此證所提供的優惠，並不需作事前通知。

Collection of Personal Data 個人資料的收集

Personal data provided by the students on the application forms are used by CPTTM for purposes related to the processing of card application, the compilation of statistical reports and the communication of information about products/services from CPTTM and its appointed companies providing Card privileges. Students have the rights to request access to and correction of their personal data by submitting written requests to CPTTM by using the Information Change Request Form.

學員在表格所提供的個人資料，CPTTM會用作以下事宜：辦理學習證、統計分析及傳遞CPTTM和給與優惠的特約商戶之產品/服務資訊。學員有權查詢及更改其個人資料；如欲更改其個人資料，可填妥資料更改通知表格交回CPTTM。

I declare that the information given above is true and correct and I agree with the above arrangement for the collection of personal data.

本人聲明本申請表所載一切資料，均屬真確，並同意上述個人資料收集的安排。

Applicant's signature 申請人簽署

Date 日期